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29 grudnia, na Stadio Olimpico, odbędzie się charytatywny mecz

zorganizowany przez Vincenta Candelę pomiędzy obecnymi i byłymi

gwiazdami Romy, na rzecz pomocy dzieciom. Były defensor Giallorossich

udzielił wywiadu dla Il Messaggero. 

Candela, dlaczego Roma gra tak źle?

- Ponieważ się boi, boi się wygrywać. To problem mentalny, ale nie pokona się go z

jednego tygodnia na drugi: pokona się go pracując codziennie z trenerem i

kierownictwem.

 

Garcia zostanie zwolniony?

- To dla niego najtrudniejszy moment, odkąd jest w Romie, mimo że znajduje się

cztery punkty od lidera. Jednak jest mało dobrej gry i dopadliśmy z pucharu ze

Spezią. W ten sposób się nie wygra. Byłoby zbyt łatwym zwolnić Garcię, moim

zdaniem nie jest to najlepsze rozwiązanie, jednak trzeba coś zmienić. W wielkim

zespole takim jak Roma ciężko jest zmienić trenera, jeśli są wciąż szanse na

zdobycie mistrzostwa

 

W Romie rządzą gracze?

- Kiedy uczniowie nie są dobrzy, nauczyciel nie odchodzi...

 

Roma może wygrać według ciebie scudetto?

- Może, ale cała, razem: bez Tottiego, dla przykładu, nie wygra. Czy jest na boisku,

obok trenera czy w kierownictwie, pozostaje fenomenem.

 

Chciałbyś wrócić do Romy?

- Klub i miasto wiele mi dali. Zatem, pewnie, że tak. Proponowano mi już kilka lat

temu rolę łącznika między drużyną i kierownictwem. Tak, podsumowując, Roma

byłaby spełnieniem marzeń. Jednak w maju zdobyłem patent trenerski.
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Zatem? [śmiech]

- Zatem w przeciągu dziesięciu lat poprowadzę Romę. To mój cel...

29 grudnia przytulisz ponownie swoich kibiców.

- Spodziewam się wielu dzieci i wielu romianistów. Zorganizowałem te wydarzenie z

sercem, aby podziękować miastu. Jednak nie wystarczy mi życia, aby podziękować.

Jedynym celem jest przekazanie wpływów na cel charytatywny, aby pomóc

rzymskim dzieciom w uprawianiu sportu. Totti? Pewnie, że przyjdzie. Jest historią

Romy. Mam nadzieję znaleźć emocje, gdy będą grać Francesco z Pruzzo, razem z

De Rossim, Aldairem, Annonim, Ciccio, Cordovą, Gianninim, Perrottą, Tonetto,

Delvecchio, Oddim, Belą, Chierico, Faccinim. Będzie nas wielu. To będzie

niesamowite święto Giallorossich.
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